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Gemeente Boxtel 
T.a.v. het College van B&W 
Postbus 10.000 
5280 DA Boxtel 
 
 
 
Boxtel, 12 januari 2009 
 
Betreft: Gladheidsbestrijding & toelichting in Commissie Ruimtelijke Zaken d.d. 13 

januari 
 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Hierbij vragen wij conform artikel 37 RvO uw aandacht voor het volgende. 
 
Zeer gebrekkige gladheidsbestrijding 
Vanuit veel Boxtelaren zijn wij in de afgelopen periode gewezen op de zeer gebrekkige 
gladheidsbestrijding in Boxtel. Op de doorgaande wegen is doorgaans redelijk snel 
gestrooid, maar vooral in de wijken en buurten is dat nagelaten.  
 
Gedeelten van onder meer Oost, Selissen, In Goede Aarde, Breukelen en de kernen 
Lennisheuvel en Liempde, leken daardoor letterlijk op een spiegelgladde ijsbaan met alle 
gevolgen van dien. Ons zijn in ieder geval een aantal ongelukken en bijna-ongelukken door 
uitglijden bekend, maar het is niet uit te sluiten dat het hier in totaliteit om tientallen 
incidenten gaat. Wij hebben geconstateerd dat belangrijke ontsluitingswegen in buurten, 
nagenoeg niet begaanbaar waren. Voorbeelden daarvan zijn de Beneluxlaan ter hoogte van 
de bocht Dommeloord, de Vaandelstraat in Selissenwal, trottoir Hobbendonkseweg, trottoir 
Maatsrichtsestraat, ter hoogte van het voormalige Den Haagakkercomplex, de Albinonistraat 
en de Oisterwijkstraat. 
 
Fietser en voetgangers 
Vooral ouderen, mensen die slecht ter been zijn en fietsers zijn de afgelopen weken de dupe 
geweest van de slechte gladheidsbestrijding en dit moeten we dus voorkomen voor 
toekomstige winterse weersomstandigheden. Het is daarom zaak dat we dit onderwerp snel 
op de agenda hebben van de Commissie Ruimtelijke Zaken. 
 
De politieke groepering Boxtels Belang heeft vorige week al een brief gestuurd over dit 
onderwerp, toegespitst op In Goede Aarde en vooral inhakend op het argument dat de 
Gemeente zou hebben gebruikt, dat strooien niet goed zou zijn voor het milieu. De vragen 
die daarover zijn gesteld zijn uiterst legitiem, maar gezien het feit dat door heel Boxtel, 
Liempde en Lennisheuvel dezelfde geluiden te horen zijn, willen wij de problemen rondom de 
gladheidsbestrijding graag breder trekken. En we willen met name ook aandacht vragen voor 
de problemen die fietsers en voetgangers in de afgelopen periode hebben gekend. 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wij hebben daarom de volgende vragen: 
 

1. Hoeveel ongelukken en/of bijna-ongelukken door uitglijden zijn in de afgelopen 
twee weken bij de Gemeente gemeld of bekend geworden? 

2. Bent u het met ons eens dat de verkeerssituatie in buurten en wijken zeer 
gevaarlijk is/was door het nalaten van strooien en/of andere vormen van 
gladheidsbestrijding en bent u het met ons eens dat met name fietsers en 
voetgangers daardoor extra gevaar hebben gelopen? 

3. Een bezorgde Boxtelaar heeft in een schrijven aan de leden van de Commissie 
Ruimtelijke Zaken aangegeven, dat de Gemeente gezegd zou hebben dat het niet 
strooien op wegen in wijken en buurten terug te vinden is in het 
gladheidsbestrijdingsplan, zoals dat door de Raad is vastgesteld. Welke passages 
uit het gladheidsbestrijdingsplan zeggen dat in buurten en wijken bij hevige 
sneeuwval en vorst niet gestrooid wordt? 

4. Wanneer de stelling genoemd onder 3 juist blijkt te zijn, moet de totale politiek 
hand in eigen boezem steken en in dat geval willen wij het 
gladheidsbestrijdingsplan zo spoedig mogelijk evalueren. Bent u bereid daarover 
een toelichting te geven in de Commissie Ruimtelijke Zaken van dinsdag 13 
januari aanstaande? 

 
Ervan uitgaande u met dit schrijven voldoende te hebben geïnformeerd en met belangstelling 
in afwachting van uw reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


